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TUKUMA  NOVADA  DOME 
      VIDES UN KOMUNĀLO JAUTĀJUMU KOMITEJA 

 

 
  

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2023. gada 17. augustā        Nr. TND/23/8 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde sasaukta 2023. gada 17. augustā plkst. 15.00 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 15.00 atklāj un vada Vides un komunālo jautājumu komitejas priekšsēdētājs 

Mārtiņš Limanskis, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 

laikā no 00:00:00 līdz 00:27:53. 

Sēdē piedalās: 

- Vides un komunālo jautājumu komitejas balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars 

Gribusts, Guntars Indriksons, Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku); 

- domes priekšsēdētājs Gundars Važa; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Sigrija Kairiša, Ivars Liepiņš (attālināti, 

izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Baiba Pļaviņa, Viktors Rūsa, Inese Valtere, 

Tamāra Vaļuka, Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece; 

citi: 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Raudas ielā 50, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

2. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Gvardes ielā 3, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

3. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Šlokenbeka 11, Milzkalnē, 

Smārdes pagastā, Tukuma novadā, juma siltināšanas darbiem, energoefektivitātes pasākumu 

ietvaros. 

4. Par nekustamā īpašuma Jelgavas ielā 4A, Kandavā, Tukuma novadā, telpu nomas līguma 

pagarināšanu. 
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5. Par nekustamā īpašuma Tirgus laukums 11, Kandavā, Tukuma novadā, telpu Nr. 2 un Nr. 11 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

6. Par nekustamā īpašuma Skolas iela 4, Zante, Zantes pagasts, Tukuma novads, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

Mārtiņš Limanskis aicina balsot par sēdes darba kārtību. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars 

Indriksons, Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, 

Imants Valers, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Raudas ielā 50, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

2. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Gvardes ielā 3, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

3. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Šlokenbeka 11, Milzkalnē, 

Smārdes pagastā, Tukuma novadā, juma siltināšanas darbiem, energoefektivitātes pasākumu 

ietvaros. 

4. Par nekustamā īpašuma Jelgavas ielā 4A, Kandavā, Tukuma novadā, telpu nomas līguma 

pagarināšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma Tirgus laukums 11, Kandavā, Tukuma novadā, telpu Nr. 2 un Nr. 11 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

6. Par nekustamā īpašuma Skolas iela 4, Zante, Zantes pagasts, Tukuma novads, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

1. § 

Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Raudas ielā 50, Tukumā,  

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai 

ZIŅO: Sigrija Kairiša – Komunālās nodaļas vadītāja vietniece īpašumu jautājumos. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Raudas ielā 50, Tukumā, 

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai 

kanalizācijas sistēmai”. 
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2. § 

Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Gvardes ielā 3, Tukumā,  

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai 

ZIŅO: Sigrija Kairiša – Komunālās nodaļas vadītāja vietniece īpašumu jautājumos. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Gvardes ielā 3, Tukumā, 

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētājai ūdensapgādes un centralizētajai 

kanalizācijas sistēmai”. 

3. § 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Šlokenbeka 11,  

Milzkalnē, Smārdes pagastā, Tukuma novadā, juma siltināšanas darbiem,  

energoefektivitātes pasākumu ietvaros 

ZIŅO: Sigrija Kairiša – Komunālās nodaļas vadītāja vietniece īpašumu jautājumos. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Sigrija Kairiša, Imants Valers, Gundars Važa. 

Sigrija Kairiša, atbildot Mārtiņam Limanskim, paskaidro, ka lēmuma projektā minētajai 

daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai tiek veikta tikai jumta siltināšana un biedrība negrasās pretendēt uz 

pašvaldības līdzfinansējumu citiem darbiem. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Šlokenbeka 11, 

Milzkalnē, Smārdes pagastā, Tukuma novadā, juma siltināšanas darbiem, 

energoefektivitātes pasākumu ietvaros”. 

4. § 

Par nekustamā īpašuma Jelgavas ielā 4A, Kandavā, Tukuma novadā,  

telpu nomas līguma pagarināšanu 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 
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Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma 

Jelgavas ielā 4A, Kandavā, Tukuma novadā, telpu nomas līguma 

pagarināšanu”. 

5. § 

Par nekustamā īpašuma Tirgus laukums 11, Kandavā, Tukuma novadā,  

telpu Nr. 2 un Nr. 11 nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 

JAUTĀJUMI: Gunda Cīrule, Imants Valers. 

ATBILDES: Evita Freimane. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma 

Tirgus laukums 11, Kandavā, Tukuma novadā, telpu Nr. 2 un Nr. 11 nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā”. 

6. § 

Par nekustamā īpašuma Skolas iela 4, Zante, Zantes pagasts, Tukuma novads,  

nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Dace Lebeda, Imants Valers. 

ATBILDES: Evita Freimane, Gundars Važa. 

Mārtiņš Limanskis jautā, vai vienošanās par komunālajiem pakalpojumiem un 

apsaimniekošanu tiks sagatavota līdz šā gada 15. septembrim. 

Evita Freimane atbild, ka tiks veikti pārrēķini, ņemot vērā precīzas aizņemto telpu 

proporcijas no kopējās telpu platības, un līdz 15. septembrim vienošanās būs sagatavota. Paskaidro, 

kāpēc maksājumi par komunālajiem pakalpojumiem un apsaimniekošanu tiek veikti proporcionāli 

aizņemtajām telpu platībām. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma 

Skolas iela 4, Zante, Zantes pagasts, Tukuma novads, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. 

Sēdes noslēgumā domes priekšsēdētājs Gundars Važa informē par 2023. gada 7. augusta 

vētras un lielgraudu krusas nodarīto postījumu apzināšanu un saņemtajiem iesniegumiem par 

finansiālu palīdzību postījumu novēršanai. Postījumu apmērs izrādījies lielāks nekā sākotnēji šķita. 

Iedzīvotāju atbalstam jau šobrīd izmaksāti aptuveni 200 000 euro. Informē, ka izskatīšanai Finanšu 

komitejā tiek gatavots lēmuma projekts par pašvaldības lauksaimniecībai izmantojamo zemju 

paaugstinātās nomas maksas atcelšanu vētrā cietušajiem īpašumiem. Piebilst par vētras un lielgraudu 

krusas sabojātā Jaunpils pils jumta atjaunošanas iespējām un darbu aptuvenajām izmaksām. 

Mārtiņš Limanskis norāda, ka Jaunpils pils jumts noteikti jāsakārto pēc iespējas ātrāk. 

Domes priekšsēdētājs atbild uz deputātu jautājumiem par iepirkumu ielu LED 

apgaismojumam, aizņēmumu ceļiem, būvdarbiem u.c.. 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde tiek slēgta plkst. 15.28. 

Sēdes vadītājs 

komitejas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts) Mārtiņš Limanskis 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts) Anita Belousa  

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


